
            27.10.2016 

Bestyrelsesmøde AAB afdeling 18 26.10.2016 

 

Valg af referent                          

Helen Rossil blev valgt. 

Ny mødedato                           

Næste bestyrelsesmøde bliver 30.11. 

Kontanthjælpsloft/225-timersreglen                               

Vi diskuterede muligheden for at forsøge at udlicitere nogle af afdelingens mindre arbejdsopgaver 

fra vores faste samarbejdspartnere til beboere der er i stand til at varetage opgaverne, og som er i 

farezonen for at falde for kontanthjælpsloftet. Vi undersøger mulighederne hos kommunen.   

Husorden/tillæg                                

Vi vil i bestyrelsen gennemgå AABs husorden og se om der er områder der skal justeres i forhold til 

vores afdeling. 

Serviceaftalen m. AAB/drift                               

Vi har underskrevet serviceaftalen for det kommende år med AAB.  

100 års-fest 2021/henlæggelse til DV-plan         

Vi er enige om at afdelingens jubilæum i 2021 skal fejres. Vi henlægger midler til en markering af 

jubilæet. Bestyrelsen brainstormer lidt. Alle beboere er velkomne til at komme med jubilæumsideer 

og til at melde sig til et jubilæumsudvalg. Skriv gerne til afdelingens mail. 

Antennebidrag                          

01.01.2017 falder antennebidraget til 14 kr. 

Planlægning af julestuen 03.12.2016        

Alle beboere er som altid velkomne til julestue kl. 15. Der kommer snart opslag i alle opgange.  

Evt.                   

Bestyrelsen har bekræftet over for Hofor at afdeling 18 fortsat er interesseret i LAR-projektet. 

Formanden har sammen med Niels gennemgået alle de gamle vaskekælderrum, som nu fungerer 

som ekstra kælderrum. Elinstallationerne er ved at blive udskiftede, og kontrakterne skal revideres 

og ajouføres for samtlige brugere/lejere. Alle berørte vil bliver kontaktet pr. brev. Husk at man kan 

skrive sig op til et ekstra kælderrum. Skriv til afdelingens mail. 

 

Helen Rossil, referent   Ina Sheikh, formand 

 

 


